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Věc :Zápis z pracovní schůzky zastupitelstva ze dne 10.12.2014

1. Přítomni  :  Nosek,  Hlaváček,Hamanová,Svobodová,Cermanová,Kožíšek,
Hlaváčková, Hak, Machačka

2. Omluveni : Marek, Petera

3. Hosté Trnovský Tomáš – velitel hasiči Miletín, Hlavatý Tomáš – velitel okrsku
Miletín.

4. Repas – rekonstrukce hasičské cisterny Tatra 815, CAS 32. Tomáš Hlavatý
vysvětli fungování a zařazení JPO III Miletín, jejich rozsah a zásahy v rámci
svého obvodu. Město Miletín získalo v roce 2007 za 300 000,- Kč hasičskou
cisternu Tatra 815 – CAS – 32. Od té doby byla cisterna renovována, tak aby
byla schopna zásahu. Vzhledem k tomu, že je velmi využívaná a následkem
opotřebování  je  velmi  nutné  provést  její  kompletní  rekonstrukci.  Z  tohoto
důvodu město Miletín zažádalo Generální ředitelství hasičského záchranného
sboru  respektive  Ministerstvo  vnitra  ČR  o  přidělení  dotace.  Město  bylo
úspěšné  a  získalo  na  kompletní  rekonstrukci  1  500  000,- Kč.  Cílem
rekonstrukce je kompletní rozebrání  prakticky do šroubku cisterny, výměny
vadných nebo již nevyhovujících součástek. Výsledkem  bude  nová cisterna,
která bude mít záruku 10 let a její aktivní provozuschopnost by měla být 20 let.
Bude muset být vypsáno výběrové řízení na dodavatele repasu a to přesně dle
podmínek  výrobce  podvozku  Tatra,  které  budou  známy  do  konce  roku.
Celkové náklady budou cca 3 000 000,- Kč.  Město není schopné ze svého
rozpočtu  uhradit  částku  ve  výši  1  500  000,-  Kč.  Proto  byly  navrženy
následující  možnosti  hrazení  vstřícnosti.  Podat  žádost  o  dotaci  na
Královéhradecký kraj,  který již  vypsal  dotační  program a pokusit  se získat
maximální  možnou  částku  ve  výši  1  000  000,-  Kč.  Další  možností  je  od
budoucího dodavatele dojednat možnost splácení ve třech splátkách po 500
000,- Kč každý rok. V případě, že ani jedna z těchto možností nebude možná,
budeme  muset  dotaci  odmítnout.  Nicméně  jako  možnou  finanční  podporu
zastupitelstvo doporučuje vyhlásit veřejnou sbírku na opravu cisterny a dále
oslovit okolní obce a právnické osoby o možnost uzavřít darovací smlouvu na
opravu cisterny. Výše částky bude na každém dárci. Oslovení právnických a
fyzických osob zajistí starosta města Nosek Miroslav a Tomáš Hlavatý.

5. Starosta informoval o možnosti pojistit zastupitelstvo města Miletín v případě



vzniku škod vlivem rozhodnutí zastupitelstva. OZ souhlasí s tím, že musí být
dané jasné podmínky pojištění. Zajistí starosta.

6.  Zastupitelstvo  projednalo  možnost  odkoupení  dvou pozemků  p.č.  541/1  a
541/2 za celkovou částku 7 480,- Kč, které nabízí likvidátor podniku Tiba. OZ
souhlasí. Bude projednáno na VZ.

7. Sběrný  dvůr  Hořice  respektive  město  Hořice  oznámilo,  že  občané  města
Miletín mohou bezplatně využívat sběrný dvůr, ale pouze s tou podmínkou, že
jednou za rok bude provedeno vyúčtování městu Miletín za odvezený odpad.
Zastupitelé nesouhlasí. 

8. Starosta informoval  o  průběhu prací  na sokolovně.  I.etapa je  již  prakticky
hotova. Byt už může být využíván. V současné době jsou již prováděny omítky
v rámci druhé etapy – šatny, kde je v přízemí proveden rozvod elektřiny a vody
a odpady. Střecha je provedena. V prvním patře je provedeno rozpříčkování.
Vše  se  směřuje  k  tomu,  aby na  jaře již  mohly  být  šatny  provozovány.  V
průběhu zimy se také bude pracovat na vlastní tělocvičně, zejména pak bourací
práce. Náklady, které byly zatím provedeny budou známy na začátku roku, kdy
bude spočítána práce našich zaměstnanců.  Již nyní je však jisté, že náklady
budou výrazně nižší než předpokládal rozpočet.

9. Starosta navrhl,  zda má podat opětovnou žádost na KÚ Královéhradeckého
kraje z důvodu instalace svodidel do zatáčky pod sokolovnou v ulici Jiřího z
Poděbrad z důvodu velkého nebezpečí,  že by zde došlo ke zranění osob v
případě vyjetí vozidla ze silnice a následným jeho pokračováním na chodník.
OZ souhlasí.

10.Žádost  školy  o  navýšení  rozpočtu  o  15  000,-  Kč  na  výměnu  elektrické
rozvodny. Všichni pro.

11.Směna pozemků  v  ulici  Jiřího  z  Poděbrad u  bytovek  je  dohodnuta  s  obcí
Rohoznice.  Zbývá odsouhlasit  na veřejném zasedání.  Starosta informoval  o
jednání se zástupci VOS Jičín s tím, že bylo přislíbeno vybudovat v této ulici v
roce 2015 novou kanalizaci a nový rozvod vody. 

12.Finanční komise doporučila schválit městu Miletín rozpočtové provizorium na
rok 2015.

13.Kemp  a  koupaliště.  Hospodaření  v  roce  za  kemp  a  je  prakticky  nulová.
Výdělek by měl být ve výši 72 000,- Kč po uhrazení nájemce kiosků za nájem,
elektřinu, vodu a svoz odpadu. Nájemce doposud ani po opakovaných výzvách
neuhradil. Starosta sdělil, že výsledek hospodaření se vždy odvíjí od počasí a
vzhledem k velmi studenému srpnu můžeme být rádi, že to dopadlo alespoň

takto.

                                                                  Nosek Miroslav

                                                               starosta města Miletín        


